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Slopa styrdokumentet för ekonomisk prioriteringsordning

Inför SWESEMs årsmöte 2018 presenterade dåvarande styrelse ett dokument för ekonomisk
prioriteringsordning som godkändes av medlemmarna. Bakgrunden till detta vara att man började se ett
överskott av kapital framförallt genererat av den årliga konferensen (SWEETs) och man började i styrelsen
diskutera hur pengarna skulle användas på bästa sätt och tyckte det var viktigt att detta även nådde ut till
medlemmarna. Till årsmötet 2021 gjordes en revidering av samma dokument.

Vi kan nu se att vi har uppfyllt de flesta av punkterna på dokumentet vilket gör att det börjar kännas
inaktuellt i relation till styrelsens nuvarande arbete. Vi upplever också att det innebär dubbelarbete att
hålla detta dokument aktuellt samtidigt som vi också ska presentera en budget inför varje årsmöte, i
denna budget ska det framgå hur styrelsen planerar att arbeta ekonomiskt kommande år.

Inför årsmötet 2023 planerar styrelsen att göra ett mer grundläggande arbete med SWESEMs budget och
vi tror att detta ger en minst lika bra insyn i hur styrelsen planerar att använda SWESEMs pengar.

Därav föreslår SWESEMs styrelse årsmötet
● Att styrelsen inte ska använda dokumentet “Riktlinje ekonomisk prioriteringsordning för

SWESEM” i sitt fortsatta arbete.


